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Indkaldte:  Tommy Haun, Jan Blank, Christina Mejrsk, Sophie Vraa Østergaard, Torben 
Christensen.   
Sanne Elise Langdahl, Claus Børsting  
Hanne Korup, Camilla Lægsgaard, Janne Moosgaard 

Gæster:  

Afbud: Tommy Haun 

Ordstyrer: Jan Blank 

Referent: Camilla Lægsgaard 

 

Dagsorden: 

 

1. Præsentation af skolens nye snoezelrum v. Janne 
Janne præsenterer skolens nye snoezelrum. Janne fremviser samt fortæller om de pædagogiske og 
faglige overvejelser – og der vil være mulighed for at prøve/opleve rummet i funktion. 

Skolebestyrelsen så rummet i funktion og hørte om de pædagogiske tanker bag. Der var enighed om, at det 
er et godt element i undervisningen på skolen, og skoleledelsen gerne må prioritere midler til yderligere 
elementer i rummet. 
  

2. Godkendelse af referat: 

Referat fra mødet d. 15. august 2022 er godkendt på mail og findes på skolens hjemmeside 

 
Spisning 
 

3. Fastepunkter: 

a. Orientering om økonomi og budget v. Camilla Lægsgaard 

Der budgetteres med et mindre overskud for 2022. Budgettet for 2023 kendes primo december 

b. Status på skolen v. Hanne Korup 

Orientering givet. 

c. Orientering om status på arbejde med hjælpemidler på B&U-området.  

Der arbejdes med at samle hjælpemidlerne på skoleområdet som det allerede er på voksen- og 

daginstitutionsområdet.  

d. Orientering om kommende høringsperiode if. til: 

 
Folkeskolens styrelsesvedtægt indeholder bl.a. en beskrivelse af fremgangsmåden for skolebestyrelsesvalg og 
bestyrelsernes sammensætning. Nogle af formuleringerne trænger til en overhaling, og der kan også blive 
behov for at opdatere styrelsesvedtægten alt efter de politiske beslutninger om fremtidens skole. En ændring 
af styrelsesvedtægten kræver, at der bliver indhentet udtalelse fra skolebestyrelserne. Planen er at sende 
styrelsesvedtægten til politisk behandling samtidig med endeligt forslag til skolestruktur på Børne- og 
Ungdomsudvalgsmøde den 26. oktober. Afsæt derfor tid til at skolebestyrelsen kan afgive udtalelse om 
styrelsesvedtægten i perioden fra den 27. oktober til og med den 10. november. Så vil udtalelserne komme til 
behandling på B&U’s møde i november og til videre politisk behandling i Økonomi- og Erhvervsudvalget og 
Byrådet. I samme anledning vil vi også opdatere bilaget til styrelsesvedtægten. 

 

Bilag: Link til nuværende styrelsesvedtægt for skoler i Viborg Kommune - 

file:///C:/Users/vphkor/Downloads/Styrelsesvedt%C3%A6gt,%20Folkeskolen.pdf  

 

file:///C:/Users/vphkor/Downloads/StyrelsesvedtÃ¦gt,%20Folkeskolen.pdf
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Skolebestyrelsen er opmærksom på, at der kommer nye styrelsesvedtægter til høring i perioden 27. oktober 

til 10. november. Hanne udsender forslaget, så snart det offentliggøres, så Skolebestyrelsen kan tage stilling 

til, hvorvidt der skal indsendes et høringssvar. 

 

4. Fastholdelse og trivsel – fast punkt 

Fortsættelse af punktet fra sidste møde. 

Skolens ledelse har skriftligt redegjort for det pågående arbejde med trivsel på skolen. 

Skolebestyrelsen har mulighed for at stille uddybende spørgsmål og herefter drøfte, hvordan 

Skolebestyrelsen kan støtte op omkring arbejdet.  

 

 Bilag: Redegørelse for status med arbejde med fastholdelse og trivsel på Rosenvængets Skole. 

 

Skolebestyrelsen gav udtryk for, at redegørelsen var grundig og oplysende og gav de efterspurgte 

oplysninger. Der var flere opklarende spørgsmål til redegørelsen. 

Medarbejderrepræsentanterne gav udtryk for, at skolens medarbejdere oplever, at der arbejdes aktivt med 

emnet. Blandt andet er der for nyligt afholdt aftenmøde, hvor alle medarbejdere har haft mulighed for at 

give input under overskriften ’Hvad er med til at give dig et godt arbejdsmiljø?’ Der arbejdes nu videre med 

disse input i skolens MED-udvalg. Skolebestyrelsen orienteres det videre arbejde på næste møde. 

  

5. Klubtilbud 

Efter drøftelser med viceskolechef Hans Jørgen Dam, er det aftalt, at skolen laver udkast til projekt 

med etablering af klubtilbud for skolens ældste elever. Efter aftale med Tommy, har Hanne 

udarbejdet vedhæftede udkast til projektbeskrivelse. Skolebestyrelsen skal i dag drøfte udkastet og 

eventuelt udarbejde tilføjelser/tilrettelser. 

 

 Bilag: projektbeskrivelse af klubtilbud på Rosenvængets Skole 

 

Skolebestyrelsen gennemgik projektansøgningen, og vurderede, at beskrivelsen med få rettelser kan 

indsendes til forvaltningen.  Punktet sættes på kommende møde.  

 
6. Orientering om henvendelser: 

o Henvendelser fra forældre på skolen 
o Henvendelser fra personalet 
o Henvendelser til ledelsen 

 
De modtagne henvendelser er behandlet.  
 

7. Punkter til kommende møde 
a. Status på skolestruktur 
b. Værdier/aftaler/principper mm. for samarbejdet i Skolebestyrelsen  
c. Præsentation af Parasport – Lykkeliga – og andre fritidstilbud til skolens elevgruppe 

 
8. Eventuelt 

a. Kemisk risikovurdering 
Skolen er udvalgt til at få besøg af Arbejdstilsynet på et uanmeldt anmeldt besøg, med særlig fokus på 
kemisk risikovurdering. 
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b. SFO-tilbuddet om eftermiddagen 
Der er møde med pædagogerne torsdag den 13. oktober, hvor tilbuddet evalueres og kvalificeres. 

c. Børn der udøver/bliver udsat for grænseoverskridende adfærd 
Hvordan sikres videregivelse af informationer til kontaktpersoner 

d. På forældremødet 8. september blev der opfordret til at Husene opstillede en suppleant til 
skolebestyrelsen 

Der har ikke været henvendelser 
 

Næste møde er torsdag d. 8. december 2022 kl. 17 - 19 


